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Radny Rady Miasta Wfocfawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacjq wniesionq podczas XXXII sesji Rady Miasta

w sprawie zqdowego programu upowszechniania platno3ci bezgot6wkowych, upnejmie
informujq, ie Urzqd Miasta Wfoclawek ztoiyl wniosek o przyst?pienie do programu platno6ci

bezgot6wkowych.

Ze wzglqd6w technicznych za pomocil kart nie moge byd objqte pfatnoSci na konta
indywidualne (tj. z tytufu podatku od nieruchomoici, oplaty za odpady komunalne itp.),
w zwlqzku z powyiszym platno3ciami bezgot6wkowymi objqte bqdq oplaty komunikaryjne i
geodezyjne.

Obecnie oczekujemy na umowe instalacji dw6ch termlnall platniczych oraz warunk6w
technicznych, jakie muszq spelniad punkty instalacjl terminali.
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